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It is the year 2522, and the planet Earth is dying. The Artificial Ozone Layer is only 300
years old, but it is breaking up fast. Now the sun is burning down on Earth. There is no
water. Without water, nothing can live. Trees die, plants die, animals die, people die
...In a colony under the moon, people wait for news - news from home, news from the
planet Earth. And in a spaceship high above Earth, a young man watches numbers on a
computer screen. The numbers tell a story, and the young man is afraid. The planet
Earth is burning, burning, burning ...
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三本里最喜欢Remember Miranda

-----------------------------
小时候看的 挺有意思

-----------------------------
英文入门级

-----------------------------
161113 I thought a climax was coming but then find it directely ended.

-----------------------------
有点奇怪的小故事

-----------------------------
这本好像没什么意思。

-----------------------------
读起来比两本英文书难懂些。不过读完第一章，还看了中文版的，弄懂了后，后面的几
章都很好理解了。 不过，总觉得这个故事是一个片段似的。

-----------------------------
The third story with English version, work harder and harder .

-----------------------------
Australia 着火了。算不算神预言…

-----------------------------
读的莫名其妙啊，最后地球也没有能拯救。这些人到时候去月球的殖民地去了，虎头蛇
尾。地球司令也逍遥自在的飞去火星了，就苦了地球的原著、没能力的居民了

-----------------------------



And through the window of the spaceship they saw the Moon before them, cold,white
and beautiful;and under the Moon,there was the Moon colony

-----------------------------
故事很简单，用听阅听完了，单词也简单，适合小孩看

-----------------------------
A short story about future .Maybe human should pay more attention to the earth we
live on.

-----------------------------
一般般的小故事，读起来很快。

-----------------------------
人工臭氧层破坏，躲在月球下面，地球首领想去火星。

-----------------------------
一对孩童在面对地球臭氧层严重破坏时，与不作为的政府抗争的故事，结局在浪漫中又
带了点现实。 19.3.3

-----------------------------
无趣

-----------------------------
看了书虫版的，地球司令太自私...保护环境吧，地球我们第一个家……

-----------------------------
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